
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. március 28-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Ba1o Zoltán

:Ny/2O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Dánfok folyamatos problémagóc, azon belül a Váci Mihály Út állapotával kapcsolatban keresték
meg. Illetve a Zsibongó téren a nagy megsüllyedés miatt pár lakásban nagyobb eső után úgy
kell bemenni, hogy téglákat raknak le, hogy ki tudjanak szállni az autóból.

Válasz:

Folyamatosan keressük a megoldást a problémára. A hibákatjeleztük a Békési Városfejlesztési
és Szolgáltató Nonprofit Kft. részére.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2024. március 22.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. március 28-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Földesi Mihály

3/2O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Dr. Varsandán-Széni Ildikó jogász

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A bányagödörrel kapcsolatosan megkapta a választ, november 30-án Polgár Zoltán és Balog
Zoltán képviselőktől, hogy a töltést elszállította egy vállalkozó. Ez rendben van, azonban ha a
töltéseket összeadja, akkor az, több mint 5000 m2, ha csak két méteres nagyságrendben
határozzák meg eimek a magasságát, akkor az, több mint 10.000 m3 fMd. Ennyi fZ5ldnek az
elszállítása azért az, nem olcsó. Megkérdezte a Szolnoki Bányakapitányságot, hogy ennek
milyen árérték aránya van. Elmondták, hogy mivel ez egy holt bánya, ezért ehhez nekik semmi
közük, hiszen a föld kitermelésekor az akkori tulajdonos megfizette az ezért járó járulékot.
Innentől kezdve az önkormányzat tulajdonában van, az önkormányzat felelőssége, hogy ezzel
a földdel mi történik. A Szolnoki Bányakapitányságtól azt mondták, hogy nem tudj ák, hogy
pontosan az hány köbméter, de utána néznek pontosan, hogy mennyi lett befizetve a
kapitányság részére és akkor tudják megmondani, hogy az mekkora mennyiség.

Ki szállította ezt el? Miért nem tetszett neki az a fZ5ldkupac mennyiség? Hova fizette be ennek
az ellenértékét? Mekkora összeget fizetett az önkormányzat részére ennek az elszállításáért?
Mivel ez egy sárga agyagfZMd a kapitányság szerint ennek 7000 Ft köbmétere és ha csak 4000
Ft-al számolja, akkor több mint 40 millió forint az értéke. Azért ekkora összeg mellett nem
lehet elmenni, gondolja, hogy ez be is lett fizetve az önkormányzatnak a számlájára.
Azt kérte, hogy két héten belül küldjék cl neki írásban, az előbbi kérdésekre a választ.

Válasz:

Polgár Zoltán alpolgármester úr 2024. március 1 1 . napján a kérdésre adott választ e-mailben
megküldte Földesi Mihály képviselő Úr részére, melyet mellékelten csatolok.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés 2024. március 22. ‚

Á’ :

kálmán Tibor
polgármester
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Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. március 28-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Jenei Sándor

N3T/2 O.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Az Ady 14-nél a fedett kukatároló edény előtt a kukás autó az leszokott tolatni az útpadkára és
megsüllyedt a padka. Esős, sáros időben fZdhordja a sarat és jó lenne zúzott kővel orvosolni azt
a területet.

Sokan jelezték, hogy a Békés- Tarhos összekötő úton sötétedés után rosszak a látási
körülmények. Az Út nem rendelkezik útburkolati jellel, nincsenek útszéli jelzőoszlopok, tehát a
balesetveszély elkerülése miatt egyeztessenek a közútkezelővel, hogy legalább a felező vonalat
fessék föl.

Válasz:

A jelzett munkát kiírtuk a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft.-nek, illetve
továbbítottuk kérését a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Békés Vármegyei Területi
Igazgatóságának, mivel a jelzett szakasz nem önkormányzati Út. Megkeresésünkre válasz még
nem érkezett.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2024. március 22.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. március 28-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Molnár Gábor

3/2O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Mindkét dolgot megszavazta már a testület, de emlékeztetőül a Teleky utcán a használt ruha
bolt sarkán, ami van kátyú az még mindig ott van. A Polgárőrség bejáratánál az épület melletti
résznél megszavazták a zúzott kő kiszállítását. Hónapok óta megszavazták és egyik sem
teljesült. Mikor lesz megcsinálva?

Válasz:

A jelzett munkákat kiirtuk a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft.-nek.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2024. március 22.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. március 28-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Mucsi András

37/2 O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Kert utca 1 . szám előtt az út széle ki van kátyúsodva, kérte, hogy kavicsot oda is vigyenek.
Az ingatlaimal szemben az Új utca bejáratánál ugyan ez a probléma. Megköszönte, hogy az
elmúlt hónapokban, években is mindig, amit felvetettek azt mindig igyekszik megcsinálni a
BKSZ.

Válasz:

A jelzett munkákat a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft.-nek jeleztük.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2024. március 22.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. március 28-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Rácz Attila

y/2O .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

Egy korábbi interpellációjára kereste a választ. Januárban jelezte, hogy távol van, és nem vesz
részt a testületi ülésen és nincs a januári anyagok között a válasz. A Pacsirta utcai lakosok
ügyében írásba hozta be a kérést.

Említette Polgármester úr, hogy sikerült a Galamb utcának bekerülni az aszfaltozási
programba, csak kérte, hogy írásban kaphasson róla dokumentumot, hiszen akkor azzal a
lakosokat meg tudja nyugtatni.

Válaszok:

A Pacsirta utca aszfaltozása szerepel a TOP_PL USZ-1.2.3-21-BS1-2022-
00055_ “Belterületi utak fejlesztése Békésen “ projektben, amelynek remélhetőleg a tavasz
második felében megkezdődnek a munkálatai. Addig kérjük az ott lakók türelmét. Szintén
kérjük, hogy az útalapot a lakosok ne töltögessék cseréptörmelékkel, mert az fagy hatására
aprózódik és a teherbírása sem megfelelő.
A Galamb utcával kapcsolatban ugyanaz a helyzet, mint a Pacsirta utcán, ez az utca is le lesz
aszfaltozva, a BVSZ Nonprofit Kft az utca gréderezését elvégezte.

Kérem a válaszok elfogadását.

Békés, 2024. március 22.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2024. március 28-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

N ‘20
Tájékoztató Jenei

jI Sándor
•!

. interpellációs ügyében
Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Dr. Varsandán-Széni Ildikó jogász

Tisztelt Képviselő-testület!

Jenei Sándor képviselő a 2024. február 21-i képviselő-testületi ülésen nem fogadta el az
interpellációs kérdésére kapott választ.
Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 41/2024. (II. 21.) határozatában foglaltak
alapján a Képviselő-testület az interpellációs választ 5 igen, 4 nem, 1 tartózkodással nem
fogadta el.Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti ás Működési
Szabályzatáról szóló 22/20 1 9. (X. 29.) önkormányzati rendelet 26. (3) bekezdése szerint:

„ (3) Amennyiben az interpelláló képviselő a választ nem fogadja el a képviselő-testulet vita
nélkül dönt az efogadásról. Amennyiben a képviselő-testület az interpellációra adott választ
nem fogadja el, úgy az ügy tárgya szerint illetékes Bizottsághoz kerül véleményezésre. A
véleményezés eredményéről a Bizottság elnöke a képviselő-testület következő soros ülésén ad
tájékoztatási melynek eifogadásáról a képviselő-testület egyszerű szótöbbséggel dönt. “.

Fentiekre tekintettel az ügy Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és
Városfej lesztési Bizottsága elé került véleményezésre.
Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a Bizottságjavaslatomra az alábbi határozati javaslat
elfogadásáról dönt.

Határozati javaslat TERVEZET
Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
úgy dönt, hogy a Jenei Sándor részére adott interpellációs választ elfogadja azzal a
kiegészítéssel, hogy Jenei Sándor képviselő az érintett körzet képviselőjével egyeztessen
időpontot, mely során újra járják be a helyszínt, és amennyiben szükséges, tegyenek javaslatot
a megoldásra.

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnökének
tájékoztatását fogadja el!

Békés, 2024. március 22.

Csibor Géza s.k.
bizottsági elnök


